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       RG 0052/ XXXIX/ 2010 

P R O T O K Ó Ł   NR   XXXIX/ 2010 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 29 kwietnia 2010 r. 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście nad Wartą 
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 13 Radnych                           
stanowiąc niezbędne quorum do podjęcia uchwały. 
Punkt 3. Przyjęcie porządku obrad.  
W punkcie tym pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujący porządek obrad: 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami 
Punkt 6 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami 
Punkt 7.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Ośrodka Kultury w Nowym Mieście nad Wartą za 2009 roku. 
Punkt 8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Biblioteki Publicznej Gminy Nowe Miasto nad Wartą za 2009 roku. 
Punkt 9. 
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą w 2009 
rok. 
Punkt 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.  
Punkt 11. 
Interpelacje radnych. 
Punkt 12. 
Sprawy bieŜące. 
Punkt 13. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 14. 
Zamknięcie sesji. 

Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i 
wnioski. 
W punkcie tym głos zabrał pan Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy odczytał 
protokół z XXXVIII sesji, do protokołu nie zgłoszono Ŝadnych poprawek. Protokół przyjęto 
jednogłośnie 13-stoma głosami „za”. 

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Przewodniczący informował, iŜ minął tydzień od poprzedniej sesji, dlatego teŜ odbył jeden 
dyŜur w biurze rady, podczas którego pojawili się przedstawiciele „Miłośników Ziemi 
Nowomiejskiej”, którzy zawiadomili, Ŝe tegoroczne Dni Ziemi Nowomiejskiej odbędą się w 
miejscowości Klęka. Przewodniczący wyraził nadzieję, Ŝe tegoroczny program imprezy 
będzie tak bogaty jak zeszłoroczny.  
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Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Pan Wójt zawiadomił, Ŝe od ostatniej sesji niewiele czasu minęło dlatego ograniczy się do               
2-ch spraw. Pan Wójt informował iŜ w weekend majowy odbędzie się Dzień StraŜaka w 
miejscowości Wolica Kozia. Wójt wspomniał teŜ o obchodach Dni Ziemi Nowomiejskiej, 
organizacja pozyskała środki na realizację imprezy w ramach Zaścianka.  Na tym pan Wójt 
swoja wypowiedź zakończył. 

Ad 7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gazociągu wraz z 
infrastruktura towarzysz ąca relacji złoŜa gazu Miłosław-Winna Góra- KGZ Radlin II w 
obszarze Gminy Nowe Miasto nad Wartą.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki. Następnie Radny 
Mirosław Jędrzak pytał kto zapłaci za przedsięwzięcie czy koszty leŜą po stronie inwestor czy 
gminy.  
W odpowiedzi pan Wójt zawiadomił, Ŝe koszty sporządzenia planu leŜą po stronie inwestora 
tego przedsięwzięcia. Po stronie Gminy leŜy tylko podjęcie uchwały. Gazociąg będzie częścią 
infrastruktury ponad Gminnej, poniesie to konsekwencje w postaci podatku od wartości, ale 
trudno powiedzieć jakie to będą pieniądze. Uchwałę przyjęto jednogłośnie 13-stoma głosami 
„za”. 
Uchwała Nr XXXIX/ 234 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Ad 8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Nowe Miasto nad Wartą za 2009 roku. 
Sprawozdanie zostało przedstawione przez panią Krystynę Muzolf- Dyrektora Biblioteki 
Publicznej. Natomiast projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie 13-stoma głosami „za”. 
Uchwała Nr XXXIX/ 235 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 Ad 9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Nowym Mie ście nad Wartą za 2009 roku. 
Sprawozdanie zostało przedstawione przez pana Macieja Kuderczaka- Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Kultury w Nowym Mieście nad Wartą. Natomiast projekt uchwały odczytał 
Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki.  
Radny Marek Mroziński informował, Ŝe w planie działalności GOK-u jest zaplanowany w 
zeszłym roku 1 sierpnia festyn środowiskowy w Klęce, Radny zawiadomił, Ŝe festyn ten nie 
odbył się. Ponadto radny pytał, skąd GOK posiada jedną ściankę z reklama MB „Wesołek”. 
W odpowiedzi pan Maciej Kuderczak informował, Ŝe ścianka nie naleŜy do Gminnego 
Ośrodka Kultury, jest ona wypoŜyczana od sołectwa Chocicza, natomiast sołectwu  została 
podarowana od firmy „Wesołek”. Uchwałę przyjęto jednogłośnie 13-stoma głosami „za”. 
 Uchwała Nr XXXIX/ 236 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 10) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą za 2009 rok. 
 Głos w tym punkcie zabrała pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy, która informowała 
Radnych, iŜ zeszłoroczny budŜet był zmieniany w ubiegłym roku 12 razy. Było to związane  
 z tym, iŜ sukcesywnie były zwiększane środki z  dotacji, z pomocy finansowych udzielanych 
przez inne jednostki jst dla Gminy, z budŜetu Gminy teŜ była udzielana  pomoc dla innych 
jednostek. Pani Skarbnik informowała, Ŝe budŜet Gminy Nowe Miasto nad Wartą jest w 
szczegółowości pełnej, dlatego rodziło to potrzeby wielokrotnego przesuwania planu 
wydatków pomiędzy paragrafami wydatków budŜetu. Informowała równieŜ, Ŝe zeszłoroczny 
budŜet został dobrze wykonany tzn. plan dochodów na kwotę 25 544 224  zł został  on 
wykonany w 96 %, tj. w kwocie 24 587 301 zł, natomiast wydatki były zaplanowane na  
27 586 420 zł i zostały wykonane w  94 % tj. w kwocie 26 035  047, 00 zł.  
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 Pani Skarbnik zawiadomiła, Ŝe w celu zrównowaŜenia budŜetu została wprowadzona 
w przychodach nadwyŜka budŜetowa z lat ubiegłych w kwocie 2 471 446 zł. Pani Mnich 
poinformowała, Ŝe w 2009 roku Gmina udzieliła Gminnemu Ośrodkowi Kultury poŜyczki w 
kwocie ponad 300 tys.zł na modernizację budynku GOK. Gminny Ośrodek Kultury zwrócił w 
grudniu 2009r. prawie 60 tys. zł otrzymanej poŜyczki, natomiast reszta kwoty zostanie 
zwrócona do dnia 30 czerwca br., kiedy dyrektor otrzyma pieniądze ze środków Unii 
Europejskiej.   
 Następnie pani Skarbnik informowała, Ŝe w 2009 roku została spłacona w kwocie 
160 000 zł część poŜyczki długoterminowej, którą Gmina zaciągnęła w 2008 roku w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na 
dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej w Kolniczkach. Spłata poŜyczki została 
zaplanowana do spłaty w latach 2009 – 2013. W następnych latach spłata poŜyczki będzie 
następowała w takich samych ratach jak w roku 2009. 
 W dochodach zrealizowanych przez Gminę w 2009 roku największą kwotę stanowiła 
subwencja ogólna, w skład której wchodziła część subwencji oświatowej, wyrównawczej, 
równowaŜąca, która stanowiła 41% wykonanych dochodów tj. ponad 10 223 tys zł,   dochody 
własne gminy stanowiły 34% wykonanych dochodów będąc wykonanymi w kwocie  
8 402 410 zł, dotacje celowe z budŜetu państwa stanowiły 18 % będąc wykonanymi w kwocie  
4 521 538 zł, dotacje z funduszy celowych oraz dotacje i pomoc finansowa od jst zostały 
wykonane w  kwocie 1439 633 zł i stanowiły 6% wykonanych dochodów.  
 Pani Skarbnik informowała, Ŝe jeŜeli chodzi o dochody to biorąc pod uwagę dotacje 
na zadania zlecone zostały one wykonane prawie w 95 %.   
 JeŜeli chodzi o podatki stanowiące dochód budŜetu państwa to zostały one wykonane               
w 86 % a więc w kwocie 2 681 722 zł. ZłoŜył się na to podatek dochodowy od osób 
fizycznych wykonany w 90 % załoŜonego planu został wykonany oraz podatek dochodowy 
od osób prawnych wykonany w prawie 58% załoŜonego planu. 
  W kwestii sprzedaŜy nieruchomości pani Skarbnik zawiadomiła iŜ gmina sprzedała 
kilka działek i z tego tytułu otrzymała dochód 238 390 zł. Sprzedano działki w Komorzy, 
Nowym Mieście nad Wartą, w Chwalęcinie, w Kruczynku oraz w Wolicy Koziej.  
 Z tytułu opłat, które gmina pobiera za  dostarczanie wody,  odprowadzanie ścieków  
do oczyszczalni, opłat za składowanie śmieci gmina otrzymała kwotę 991 286 zł i dochody te 
zostały wykonane w 97% załoŜonego planu. W tym miejscu pani skarbnik informowała, Ŝe 
wysypisko jest juŜ zamknięte, ale w styczniu w 2009 roku gmina otrzymała jeszcze wpływ za 
grudzień 2008 r. 
 JeŜeli chodzi o czynsze to zostały one wykonane w kwocie 93 963 zł a więc zostały 
wykonane w 97% załoŜonego planu. Pani Skarbnik informowała, Ŝe podatki zostały 
wykonane dobrze bo w 98 % załoŜonego planu, co daje ponad 3 mln zł wpływu z tytułu 
samych podatków.  

Gmina poczyniła takŜe czynności w kwestii ściągania naleŜności. W tym celu  
wysłano 666 upomnień i 174 tytułów wykonawczych. Na hipotekach znajdują się naleŜności, 
które  są naleŜne gminie  w kwocie  prawie  45 000. zł.  
 Z tytułu odsetek od nieterminowych wpłat podatków i opłat do budŜetu Gminy 
wpłynęło prawie 39 tys. Pani Skarbnik dodała, Ŝe pomimo wielu działań Gminy, są 
zadłuŜenia. Zaległości w podatkach wyniosły prawie 175 tys. zł, natomiast zaległości w 
opłatach za wodę, ścieki wyniosły  460 tys. zł.  
 Z tytułu wolnych środków, które Gmina lokowała na lokatach terminowych gmina 
uzyskała dochód w wysokości prawie 94 tys.zł.  
 Pani Skarbnik dodała równieŜ, Ŝe gmina miała podpisaną umowę z Powiatowym 
Urzędem Pracy na zatrudnienie osób bezrobotnych, zgodnie z umowami wpłynęło do budŜetu 
180 639 zł. Dwie osoby były zatrudnione do prac interwencyjnych w Urzędzie na okres 
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dwóch miesięcy, jedna osoba na okres 9,5 miesiąca do prac interwencyjnych w Urzędzie 
Gminy, 10 osób bezrobotnych do prac społeczno- uŜytecznych na okres 11 miesięcy, 4 
bezrobotnych na okres 7, 5 miesiąca, kolejno 7 bezrobotnych na okres 5 miesięcy, 10 
bezrobotnych na 2,5 miesiąca. Okresy zatrudnienia były bardzo róŜne, w zaleŜności jak gmina 
mogła podpisać umowę na zatrudnienie tych osób. 
 Pani skarbnik mówiła teŜ o porozumieniach które gmina podpisała w 2009r. na 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych oraz remontów. Gmina otrzymała pomoc z Urzędu 
Marszałkowskiego w Poznaniu na dofinansowanie remontu świetlicy wiejskiej w Michałowie 
w kwocie 10 tys., pomoc ta została rozliczona w roku ubiegłym, do tej kwoty dorzucono z  
budŜetu Gminy 25 tys. zł. Tak więc prace zostały wykonane za łączną kwotę 35 tys.zł. 
W świetlicy były zamontowane okna, drzwi, były wykonane roboty malarskie. Była 
podpisana równieŜ umowa na dofinansowanie  budowy drogi dojazdowej do gruntów 
rolnych. Gmina otrzymała z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych kwotę 70 312, 00 zł 
dofinansowanie dotyczyło budowy drogi w Kolniczkach. W 2009 roku z Funduszu Rozwoju 
Kultury Fizycznej wpłynęła  kwota 1 mln. zł na budowę hali widowiskowo- sportowej w 
Nowym Mieście n. Warta. Inwestycja ta została zakończona w 2009 roku. 
 Gmina otrzymywała takŜe dotację za dzieci które uczęszczają do Przedszkola 
prowadzonego na terenie innej Gminy. Jest dwójka takich dzieci, jedno z Gminy śerków i 
jedno z Gminy Krzykosy, z tego tytułu wpłynęło do Gminy ponad 5 300 zł  

Było teŜ podpisane porozumienie z Gminą Środa Wlkp. Gmina Środa pomogła w 
formie pomocy finansowej w kwocie 21 tys. na remont dachu na Domu dla Bezdomnych w 
Dębnie. Wykonanie dachu zamknęło się w kwocie 42 429 zł.  

Następnie pani skarbnik zaczęła omawiać zrealizowane w 2009 roku wydatki budŜetu 
Gminy. 
 Wydatki dotyczące wynagrodzeń zostały zrealizowane w wysokości 7 926 tys. zł. 
Dotacje przekazane innym jednostkom dotyczyły Przedszkola Publicznego prowadzonego 
przez osobę fizyczną w Nowym Mieście tj. 335 450 zł, była teŜ udzielona dotacja do 
Stowarzyszenia Pomocy Krąg w kwocie 16 tys. zł, w związku z realizacją zadania 
bezdomności, dla Parafii w Nowym Mieście n. Wartą na remont Kościoła przekazano dotację 
w kwocie 30 tys. zł, do Izb Rolniczych przekazano 12 955 zł tj. 2% z uzyskanych wpływów z 
podatku rolnego, oraz dla innych jednostek samorządu terytorialnego przekazano środki w 
wysokości 8 237 jest to dotacja przekazana do Urzędu Miejskiego Jarocin na wysypisko 
Witaszyczki.  
 W wydatkach majątkowych została wydana kwota 5 454 974, zł. Ze  środków tych 
został zbudowany kolektor sanitarny w Chociczy na ul. Polnej w kierunku Teresy za 45 tys. 
zł. Na ponowne skosztorysowanie do cen, które były w roku 2009 budowy sieci 
wodociągowej i remontu hydroforni w Nowym Mieście n. Wartą wydano 1100 zł. Ponownie 
skosztorysowano budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Komorze za 400 zł. 
Zakupiono teŜ pompę głębinową za 7 979 zł. Gmina udzieliła pomocy na zadanie 
inwestycyjne powiatowi średzkiemu na przebudowę drogi Klęka – śerków w kwocie 487 tys. 
zł. Cała kwota została rozliczona. Na przebudowę drogi Boguszyn- Panienka, na wykonanie 
dokumentacji projektowej gmina udzieliła pomocy w kwocie 50 tys. zł, po rozliczeniu powiat 
zwrócił 965 zł. Wykonana została równieŜ droga dojazdowa do gruntów rolnych w 
Kolniczkach  za kwotę 175 978 zł, zostały teŜ wykonane dwie ulice z kostki brukowej są to 
ulice przy rynku w Nowym Mieście n. Wartą tj. ul. Polna i Krótka za kwotę 146 590 zł. 
Zakupiono równieŜ dwa komputery wraz z monitorami na potrzeby Urzędu Gminy za 9,5 tys. 
zł. Na budowę hali widowiskowo- sportowej wydano w 2009 roku 3 316 874, 00 zł. Na 
potrzeby hali zakupiono wykładzinę ochronną, aby nie zniszczyć podłogi w kwocie 19 166 zł. 
Ponadto wybudowano boisko „Orlik” za kwotę 1 027 227 zł, na budowę boiska gmina 
otrzymała dofinansowanie w wysokości 244 797 zł od Ministra Sportu i Turystyki, 333 tys. zł 
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z Urzędu Marszałkowskiego, reszta środków pochodziła z budŜetu gminy. Na modernizację 
budynku Gminnego Ośrodka Kultury Gmina udzieliła dotacji celowej na kwotę 168 730 zł. 
 Pani Skarbnik dodała, Ŝe na wykonanie remontu dachu na budynku komunalnym w 
Klęce nr 51 wydano 44 702 zł, oraz na budynku komunalnym w Nowym Mieście n. Wartą  na 
ul. Piaski za kwotę 80 370 zł. Ponadto w świetlicy w Chromcu została wykonana nowa 
podłoga drewniana za 20 088 zł, natomiast w Kruczynie wykonano generalny remont za 
kwotę 65 977 zł.  
 Pani Mnich informowała, Ŝe po raz ostatni działał Gminny Fundusz Ochrony 
Środowiska. Na koniec roku 2009 została nie wykorzystana kwota 150 400, 41 zł. Kwota ta 
została przekazana na budŜet Gminy w styczniu bieŜącego roku. Ze  środków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej został wykonany między innymi system 
napowietrzania  oczyszczalni ścieków w Klęce za 49 500 zł, pobudowano odcinek kolektora 
sanitarnego w Hermanowie za 12 295 zł, dofinansowano budowę dziewięciu oczyszczalni 
przyzagrodowych na łączną kwotę 27 tys. zł, oraz wymieniono sieć wodociągową w Klęce za 
55 746 zł. 
 Pani Skarbnik poinformowała Radnych, Ŝe na  koniec grudnia 2009 roku gmina miała 
na rachunku podstawowym kwotę 2 518 622, 00 zł oraz na rachunku środków pomocowych 
tj. na realizacje programu szkolnego  Comenius kwotę 7 007,61 zł. Pani Skarbnik mówiła 
równieŜ o nadwyŜce budŜetowej której nie wykorzystano w 2009 roku i która została 
wprowadzono do budŜetu na 2010 rok na pokrycie deficytu w kwocie  1 415  0720 zł. Gmina 
nie miała Ŝadnych zobowiązań wymagalnych, nie miała udzielonych poręczeń, ani gwarancji. 
W związku z powyŜszym budŜet jest dobrze wykonany.  Pani Skarbnik dodała, Ŝe na koniec 
2009 roku były zobowiązania, które nie są wymagalne tzn. nie minął ich termin zapłaty na 
koniec grudnia 2009r. Są to zobowiązania wynikające z zobowiązań poszczególnych 
jednostek takich jak Urząd Gminy jednostki oświatowe i opieka społeczna. Wynika to z tego, 
Ŝe wszystkie faktury, które przychodzą w styczniu a mają datę wystawienia z miesiąca 
grudnia 2009 muszą być księgowane jako zobowiązania w starym roku. Dlatego są 
wykazywane jako zobowiązania.  

Na tym pani Skarbnik swoją wypowiedź zakończyła. Po zakończeniu wypowiedzi 
pani Skarbnik Przewodniczący Rady dziękował za przedstawienie sprawozdania z wykonania 
budŜetu w 2009 roku pani Skarbnik po czym otworzył dyskusję na temat sprawozdania z 
wykonania budŜetu za 2009 rok.  
- Jako pierwszy głos zabrał Radny Mirosław Jędrzak, który zwrócił uwagę iŜ w materiałach 
jakich Radni otrzymali jest napisane, Ŝe wydatki budŜetu Gminy zostały wykonane w 84%, 
radny pytał czy jakieś inwestycje bądź teŜ inne wydatki nie zostały wykonane w wysokości 
16%.  
 W odpowiedzi pani Skarbnik poinformowała, Ŝe wie o co chodzi Radnemu, wyjaśniając, Ŝe 
Radny pyta o zapis zawarty w części opisowej sprawozdania na stronie 10 gdzie wystąpił błąd 
pisarski. GdyŜ przy sporządzaniu sprawozdania opisowego z wykonania budŜetu w 2009 roku 
błędnie wpisano wykonanie wydatków w kwocie 21 647 767,88 zł tj. 83,74%. Pani Skarbnik 
poprosiła Radnych o skorygowanie tego zapisu  na kwotę 26 035 047, 56 zł co stanowi  94,38 
%. Wyjaśniając przy tym, Ŝe prawidłowa kwota wykonania wydatków którą podała jest 
zgodna z załącznikiem nr 2 oraz wynika ona teŜ z podsumowania wyszczególnionych 
wydatków pod zdaniem w którym wystąpił błąd pisarski w części opisowej sprawozdania. 
- Następnie radny Marek Mroziński pytał czy została zamknięta sprawa zapłaty za budowę 
boiska na kortach w Nowym Mieście n. Wartą.  
W odpowiedzi pan Wójt- Aleksander Podemski informował, Ŝe w związku z zastrzeŜeniami 
Gminy do jakości wykonanej usługi Gmina negocjuje kwotę, którą jest skłonna zapłacić. 
Gmina zaproponowała Firmie zapłatę w wysokości  35 tys., jednakŜe Firma na to nie 
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przystała i pozwała Gminę do Sądu.  W dniu 28 kwietnia 2010r. w Katowicach  odbyła się 
pierwsza rozprawa.  
- Kolejno Przewodniczący Rady wyraził zadowolenie z wykonania budŜetu za 2009 rok. 
BudŜet był kilkakrotnie zmieniany lecz świadczy to o jego elastyczności. Przewodniczący 
informował, Ŝe zmiany dokonywane w budŜecie są dowodem na ciągłe dokonywanie róŜnego 
rodzaju inwestycji na terenie Gminy. BudŜet zdaniem Przewodniczącego jest bardzo dobrze 
wykonany.  

Następnie Przewodniczący Rady- pan Janusz Janicki odczytał Uchwałę Nr SO.- 
0954/22/18/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 
26 marca 2010 r. w sprawie wyraŜenia opinii o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą za rok 
2009. 

Następnie Pan Janusz Janicki- Przewodniczący Rady z upowaŜnienia 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu 
budŜetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą w 2009 roku wraz z wnioskiem o udzielenie 
Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad Wartą absolutorium.   

Ponadto Przewodniczący przedstawił Uchwałę Nr SO.-0955/44/18/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 kwietnia 2010 r. w 
sprawie wyraŜenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą   o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budŜetu za rok 2009.  

Pani skarbnik ustosunkowała się do uchybień jakie wystąpiły w sprawozdaniu z 
wykonania budŜetu Gminy w 2009r., co zostało wyartykułowane w Uchwale RIO  
nr SO.-0954/22/18/2010 z dnia 26 marca 2010r. 

Ad 11) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 
W punkcie tym pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy.  
Uchwała Nr XXXIX/ 237 / 2010 została przyjęta przez radnych jednogłośnie 13 głosami 
„za”, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. (13 radnych obecnych na sesji, 
ustawowy skład rady wynosi 15 osób). 
WyŜej wymieniona uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Ad 12-13)Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
Głos w tym punkcie zabrał Sołtys wsi Chocicza który informował, iŜ uczestniczył w 

spotkaniu Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów, gdzie omawiano przebieg realizacji funduszy 
sołeckich. Podczas spotkania wydano opinie iŜ fundusz przebiega bardzo sprawnie, 
mobilizuje on społeczność lokalną. 

Kolejno pan Maciej Kuderczak Dyrektor GOK zawiadomił, Ŝe w weekend majowy 1 i 
3 maja odbębą się obchody dnia straŜaka, które zaczynają się Mszą św. W Dębnie, następnie 
zostaną przeniesione do Wolicy Koziej. Pan Dyrektor informował iŜ odbył się koncert od 
ballad do rocka, na którym pojawiło się zaledwie 18 osób, jednakŜe koncert był bardzo udany.  

Ad 14) Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki  

o godzinie 18:30 zamknął XXXIX Sesję Rady Gminy.  
 

Protokółowała:       
Referent administracyjno- biurowy                Przewodniczący Rady Gminy 
d.s. biura rady  
     
Julita Ciarcińska-Wachowiak      /-/ Janusz Janicki 
 


